
P.A.Semi: MASOVÁ VRAŽDA COVIDEM.
PROČ NÁM ODEPŘELI LÉKY? VYVRACENÍ
DEZINFORMACÍ MZ ČR…  TOP INFO!!!
- CZ24 News | 11. února 2021

Vzhledem k tomu, že jsme to dopracovali, já jako Autor a cz24.news jako Médium, až na stránku
Dezinformací a Lží Ministerstva Zdravotnictví o Covidu a Očkování (archive.is/WGz7g z 2021-01-28),
která se na první ledabylý pohled zdá obsahovat “Dezinformace” z internetu a k tomu “Vysvětlení”
od Ministerstva Zdravotnictví, ale ve skutečnosti obsahuje to, co má v nadpisu, tedy Dezinformace,
Lži a Hoaxy, ale ty dezinformace a lži jsou v těch vysvětleních Ministerstva!

 

První bod jejich Pravidel zní:
1. Vždy ověřte zdroj informace.

 

Ale následují “Informace” z internetu bez odkazu na zdroj, a k nim připojená “Vysvětlení” od
Ministerstva, také většinou bez jakéhokoliv odkazu na zdroje, snad s vyjímkou odkazů na jejich
vlastní informační brožury, protože zřejmě anonymní úředník na Ministerstvu má absolutní Autoritu
a nepotřebuje se odkazovat na nějaký vědecký nebo lékařský zdroj, a převážnou většinou to jsou Lži
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a Bludy…

Takže jsem k tomu napsal stránku Vyvracení Ministerských Lží a Dezinformací o Koronaviru
(http://pialpha.cz/MzDezinfo), která je kvalitně ozdrojovaná většinou na anglické zdroje, vědecké,
lékařské a novinářské, podle osnovy, kterou mi Ministerstvo svou stránkou zadalo…

Zřejmě nejpodstatnější je informace, že nám odepřeli Léky na Covid, které jsou známé, účinné a
bezpečné, ale byly vyloučeny z diskursu cenzurou, byly staženy z lékáren, a někde byly i vypáleny
továrny, které je vyrábí…
A že při hladině vitamínu D přes 34 téměř vůbec nedochází k úmrtím na Covid… Takže vás nahnali
zavřené doma, abyste měli vitamínu D málo…

Jedná se tedy o úmyslnou Masovou Vraždu Covidem, za účelem nahánění strachu obyvatelům a
nahnání jich do Očkování, které je naprosto zcela nedostatečně otestované zejména na dlouhodobé
účinky…

Lidé, dokud se nebudete dožadovat léků na Covid, jako HCQ+Azitromycin (Hydroxychloroquine, v
Čechách pod názvem Plaquenil) nebo Ivermectin nebo Isoprinosine, tak je nedostanete, ti vitálnější
Covid přechodí, ale seniory to občas skolí, a vlády mají záminku nás tlačit do Očkování…

Nemocnice jsou někde přeplněné, jen protože to Praktičtí Lékaři neléčí včas… Až 80% obětí by se
bývalo dalo ušetřit…

Kdyby měsíc brali všichni HCQ preventivně, už dávno by bylo po Epidemii…

A to vše kvůli Cenzuře, že o tom lidé nevědí a nedožadují se Léků místo Vakcín…

Dále odkaz na video Lee Meritové, kde vysvětluje, jak může ta vakcína fungovat jako Binární Jed, že
nejprve ty lidi něčím naočkují, a až pak vypustí epidemii, která všechny ty naočkované smete pomocí
“Antibody Dependent Enhancement”… A není jediná, která má toto podezření, ale vysvětlila to
dobře…

A další odkazy na podezření, že by mohla ta vakcína způsobovat neplodnost…
Odkaz na “Great Barrington Declaration”, což je petice, že by bývalo lepší uvolnit Lockdown a
nechat populaci volně “promořit”, abychom získali přirozenou imunitu… (Podepsaly ji už statisíce
občanů a desetitisíce vědců a desetitisíce lékařů z celého světa…)

A odkazy na důkazy, že Covid vypustil především americký Dr. Fauci, a jen obecné vysvětlení, kdo za
tím stojí doopravdy, protože vztah mezi Dr. Fauci a skutečnými viníky je asi tak jako vztah mezi Dr.
Mengele a Hitlerem… I ten Bill Gates je jenom Maňásek na Pódium…

Dále článek obsahuje odkazy na informace, že a jak roušky škodí, a to především dětem, odkaz na
video s naměřenou 20x zvýšenou hladinou CO2 pod rouškou, když mluvíte, nebo odkaz na článek od
karcinologů, že je podezření, že roušky budou způsobovat rakovinu plic, kvůli zánětům z bakterií,
které se v rouškách kultivují a vdechujete je zpátky…

Odkazy na škodlivost vakcín pro děti a vysvětlení, proč se s tím dosud nic neudělalo…
(Tady nejde ani tak o zisky z vakcín pro farmaceuty, jako o mnohonásobně vyšší zisky z léků na
Alergie a Autismus a ADHD a všechny další nemoci, které schválně způsobují vakcínami dětem…)
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